
Nå lurer jeg VELDIG på hvorfor hjemlene som tidligere blitt forlenget to ganger og skulle i 
utgangspunktet bare vare til 1. juli skal nå å utvides med ett år, til 1. juli 2023. 

Og dette mens alle medier og alles øyne er rettet mot krigen i Ukraina.
Til og med ble regjeringas forslag sendt ut 4. mars og høringsfristen er 21. mars. Å ha en så kort 
frist i et så alvorlig spørsmål som dette er nærmest et overfall på den norske offentligheten og en 
latterliggjøring av det norske demokratiet (som egentlig allerede ikke finnes mer).

Høringsfristen ligger dermed under tre uker og da må jeg spørre om ikke dette er LOVSTRIDID?

Det er naturligvis helt umulig å få belyst dette spørsmålet på en demokratisk og veloverveid måte på
mindre enn tre uker. 

Det finnes ingen pandemi i Norge i dag, og det er umulig å kalle «omikron» for en «allmennfarlig 
sjukdom».

Likevel prøver regjeringa å gjøre unntakslovene fra 2020 mest mulig permanente. Hvorfor?

Da er det ikke lenger en ren unntakslovgivning som vi trengte da det var kritisk og det har IKKE 
vært gjennom en ordentlig faglig og politisk vurdering. 

Er rettsaten nå underordnet smittestaten???

Skal WHO blir den nye diktatoriske regjeringa? Skal de bestemme over mitt liv og tvinge meg til å 
ta vaksiner, stenger meg inn, stenger meg ut etc etc?

Som regjeringen sikkert har lest om, er at amerikanske food and drug administration ble saksøkt for 
å få frigjort hemmeligstemplede dokumenter fra den farmasøytiske giganten Pfizer. FDA hadde 
opprinnelig bestemt at disse dokumentene skulle holdes hemmelig i 75 år, men de tapte i en domstol
i Texas og måtte begynne å publisere dokumentene. 

Disse dokumentene er helt rystende! Den største bunken ble lagt ut 1/3. Anbefaler å lese dem!!! 
Men dere er jo opptatte (som Nato land) med andre ting....selv om dere som polittikere må vite hva 
som har skjedd i Ukraine 2014 og hva som er sannheten. Men men....

Pfizers egne dokumenter sier at det var 1200 dødsfall på 90 dager og genetiske skader.

Og denne typen vaksine blir anbefalt av regjeringen, av WHO etc? Til og med barn....Er det 
egentlig noen som fortsatt har en funke av samvittighet???

Forsikringsselskapene slår alarm over hele verden. Dødeligheten har stiget om over 40%....

Offisielle, men likevel hemmelige data, publiserte av New Zealands helsedepartement, har avslørt 
at det er den fullvaksinerte befolkningen som utgjør det store flertallet av de som blir lagt inn på 
sykehus med Covid 19. Det ser ut som om antallet fullt vaksinerte nå midt i pandemien ikke 
forhindrer sykehusinnleggelser.

Faktisk ser det ut som om det å være vaksinert gjør tingene verre.

I Norge finnes det store grupper på sosiale medier, hvor folk forteller om sine alvorlige 
bivirkninger. Leger som ikke rapportere inn alle disse bivirkninger. 

Ungdommer sier:" I vennegjengen min er vi ti, nesten alle hadde hatt hodepine og uregelmessige 
blødninger, som meg. Det ble ikke noen dose nummer to, jeg var redd for at det kunne gå utover 
svangerskap senere. En blir utelatt fra sannheten, tilliten min til systemet er svekket."

Regjeringens forslag bryter med mange av de grunnleggende prinsippene i vårt samfunn.....

Livet er ikke verdt mer....penger regerer verden....må nesten spørre om hvordan dere klarer å sove 
om natta.....Beklager, men dette måtte jeg bare får ut av systemet mitt. Hilsen fra et skuffende 
menneske – en sliten sjel.


